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 A munkanélküliségi mutatók
kerültek ezután szóba, melyek azt
mutatják, hogy Szarvason az u-
tóbbi hónapban csökkent a mun-
kanélküliség, a térségben 800, a
városban 459 regisztrált munka-
nélküli van. Ehhez a témához
kapcsolódva számolt be két intéz-
kedésérõl a polgármester: egyik-
kel a hivatal és a gazdasági bizott-
ság segítségét kérte a magas
munkabérszükségletû cégek pályá-
zatainak segítését, a másikkal pe-
dig az új kormány közhasznú fog-
lalkoztatási programjában való
részvételre kérte a városüzemelte-
tést. Megjelent a Belügyi Közlöny-
ben � hallottuk ezután �, hogy a
Biztonságos Magyarországért Köz-
alapítvány pályázatán Szarvas 5
millió forintot nyert térfigyelõ
rendszer kiépítésére. Beszámolt a
polgármester arról is, hogy a Kö-
rös Volán megküldte a jövõ évi
elõzetes kalkulációját, miszerint a
buszközlekedés tervezett áremel-
kedése 6,5-7,5%-os lenne, ezzel

A polgármester hírei

tudná a cég továbbra is �nullszal-
dósan� üzemeltetni a helyi járato-
kat. A közlekedéshez kapcsolódó
hír, hogy a város több buszmegál-
lójába padokat helyeztek ki. A
múlt hét eseményei közül a Gyu-
lai Várfürdõ átadását emelte ki a
polgármester, ahol személyes
konzultációra volt alkalma Pál
Béla turisztikai helyettes államtit-
kárral, akitõl kérte, hogy a Dél-Al-
föld, benne Békés megye turiszti-
kai elképzeléseit támogassa az új
kormány, kérte továbbá a pályá-
zati alapok feltöltését és a bent
lévõ pályázatokról a mielõbbi
döntést. Köszönetet mondott Ba-
bák Mihály a hét elején megnyílt
�56-os kiállítás szervezõinek,
megemlítve, hogy a gazdag anyag-
gal reméli minél többen megis-
merkednek majd. A hét végi vá-
lasztások kapcsán is köszönetet
mondott a hivatali dolgozóknak,
szavazatszámláló bizottsági tagok-
nak, s persze a Helyi Választási Bi-
zottságnak, akik munkájukkal se-

gítették a választás lebonyolítását.
Elmondta azt is, hogy a jövõ vasár-
napi alakuló ülésig egyeztetések
folynak a bizottságok felállítását,
az alpolgármesterek személyét il-
letõen, s az új testület tagjaitól le-
vélben kérte javaslataikat, elkép-
zeléseiket az új négyéves ciklus-
program összeállításához. Mielõtt
a szokásos kassza rovatra tért vol-
na át Babák Mihály elmondta azt
a jó hírt, hogy csütörtökön kinyit
a fürdõ. A kassza pedig ezt mutat-
ta: a Benka-Munkás-Kodály utcák
felújítása és a gimnázium beruhá-
zása kezelési költségeként 711
ezer forintot utaltak a Magyar
Államkincstárnak; a gyógyfür-
dõ talajmechanikai szakvéle-
ménye 437 ezerbe, vízjogi en-
gedélyes terve 937 ezerbe, ten-
derterv-dokumentációja 1 millió-
ba került. A mûvelõdési ház mun-
kájához szükséges szerzõi jog-
díjak 53 ezerbe, a sürgõsségi
orvosi ellátás 100 ezerbe, az
iskolák DADA programja 422
ezerbe, az önkormányzat és intéz-
ményeinek telefonszámlája 697
ezerbe kerültek. Az Érparti-szõlõk
kerékpárút I. ütemét is kifizették,
ez 56 millió 80 ezer forint volt.
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 Elnöki dicséret
A szociális munkások világnapja alkalmából Balogh
Lászlóné, a megyei fenntartású Idõsek és Szenvedélybete-
gek Otthonának ápolónõje Békés megye Képviselõtestüle-
tének elnöki dicséretében részesült, melyet Domokos Lász-
ló, a közgyûlés elnöke adott át.

Balogh Lászlóné 1975. óta
dolgozik az akkoriban még Szo-
ciális Otthonként ismert intéz-
ményben. Mint mondta, abban
az idõben még nagyon zsúfoltak
voltak a lakószobák, a berende-
zés és persze a munkafeltételek
sem voltak igazán jók. Mindez-
zel együtt akkor is és most is
fontos volt és maradt számára
az idõs emberek sorsa. Mára,
mint mondta, a közelmúlt beru-
házásainak köszönhetõen a fel-

tételek sokkal jobbá váltak.
Mostmár tágas terek, nagy közös-
ségi helyiségek, kényelmes szo-
bák, modern, a kor követelmé-
nyeinek megfelelõ berendezé-
sek jellemzik az intézményt.
Úgy érzi, az idõs emberek itt
megkapják a  m e g é r d e m e l t
m e g b e c s ü l é s t ,  s  m o s t m á r  a
szociális ágazatban dolgozók
is megfelelõ elismerést kapnak a
társadalomtól ezért a nehéz
munkáért.

Köszönjük minden ránk szava-
zó választópolgárnak, hogy szava-
zataikkal lehetõvé tették azt, hogy
Egyesületünk az elkövetkezõ
négy évben ismét listás képvise-
lõnk és bizottsági tagjaink által
képviselheti a civilszféra érdeke-
it városunkban. Helyi értékén ke-
zeljük az elért eredményünket,
tisztában vagyunk vele, hogy a
�nagyok� számára ez semmi, ám
számunkra minden. Gratulálunk
minden jelölõszervezetnek az el-
ért eredményéért. Szerénynek
tûnõ eredményünk értékét növe-
li az a tény is, hogy a két nagy po-
litikai tábor görcsös egymásnak
rugaszkodása miatt, a választók
felé nem mentek (nem mehettek)
át a civil- és függetlenjelöltek által
hirdetett értékrendek. Be kell lát-
nunk ez a választás most errõl
szólt, nem a nyugati értelemben
vett önkormányzásról, s nem a
társadalmi ellenõrzés növelésé-
rõl. Országos szinten is visszaszo-
rultak a civilszervezõdések, ami
megítélésünk szerint a közelgõ
Európa Uniós csatlakozásunk
elõtt nem örvendetes tény. Tud-

Köszönet a dobogós
helyért!

juk, hogy az eredményeik értéke-
lését minden jelölõszervezetnek
magának kell, hogy elvégezze.

 A szükséges változásokat azon-
ban nem helyettesítheti az ilyen-
kor szokásos köldöknézés.

Ennek ellenére úgy gondoljuk,
hogy a most kialakult aránytalan-
ságok idõvel csökkenthetik a ve-
zetés érzékenységét a lakosság kö-
rében felmerülõ társadalmi prob-
lémák iránt, miközben erõsödni
fog a meggyõzõdésük, hogy õk
boldoggá tesznek bennünket.
Ígérjük, szükség esetén a jövõben
is igyekszünk képviselõnk útján,
erre felhívni a figyelmet, mert az
emberek többsége nem a közpon-
tilag megálmodott boldogságra
vágyik, hanem igénylik a beleszó-
lási lehetõséget abba. Ezúton is
jelképesen kezet nyújtunk a kép-
viselethez nem jutott civileknek
és függetleneknek, hogy ezzel a
deklarált �ha kései- összefogással
is demonstráljuk az új vezetés
felé, szükség van munkánkra, és
számítunk a pozitív diszkriminá-
cióra a külsõ bizottsági helyek el-
osztásánál. Méltányos gesztus len-
ne, ha olyan civilszervezetek is
helyet kapnának a profiljuknak
megfelelõ bizottságban, melyek
most nem jutottak képviselõi
helyhez. Kérjük, bízzanak segítõ-
szándékunkban és a jövõben.

A Nagycsaládosok Szarvasi
Egyesülete Vezetõsége nevében

Lejegyezte:
 Józsa Vilmos

Folytatás az 1. oldalról
� Sokan máris attól tartanak,

�túlhatalom� került a Fidesz-MDF koalíció
kezébe, milyen lesz a gyakorlatilag 2/3-
os többséggel rendelkezõ �csapat� politi-
kája?

� A polgári tizesnek a város szolgála-
ta az érdeke, nem pedig politikai de-
monstráció, ezért nem érzem a félelem
okát, s nem is értem az efféle félelme-
ket. Az elmúlt négy esztendõben sem az
volt a vezérelv, hogy felsõ politikai aka-
rat érvényesüljön, városi érdekeket kép-
viseltünk városi problémákat oldottunk
meg, s ez most sem lesz másként, úgy-
hogy ne tartson ettõl senki, de ha még-
is észlelnének a félelmet igazoló momen-
tumokat, kérem jöjjenek el a testületi
ülésekre, s mondják el. Ahogyan eddig is
egyhangú döntések jellemezték munkán-
kat, ezután iskonszenzusra törekszünk,

Babák Mihály
arra, hogy a lehetséges alternatívák kö-
zül a legalkalmasabbat válasszuk.

� Milyen tanulságai vannak a válasz-
tási eredményeknek? Van-e, lesz-e közös
elemzése a történteknek?

� Én ezzel úgy vagyok, hogy minden-
ki vonja le magának a tanulságokat és
következtetéseket. Az én következteté-
sem az, hogy Szarvason van értelme a
becsületes, tisztességes munkának.
Emellett az emberek jelentõséget tulaj-
donítanak a nyilvánosságnak, az õszinte
szónak is. Szerintem egy város nem le-
het jobboldali, vagy baloldali, Szarvason
sincsenek jobboldali és baloldali értékek,
emiatt aztán szembenállás sem kell le-
gyen. Szarvasiak vagyunk, itt élünk, sze-
retjük a szépet, a jót, egymásért, a város
boldogulásáért dolgozunk. Ennek a szel-
lemében dolgoztam és dolgozom ezután
is, mástól is ezt várom el.                T. L.

Folytatás az 1. oldalról
De akkor is az a helyzet, hogy a kor-

mány és a megyei közgyûlés is baloldali
lett, a szarvasi testületben pedig a polgári
tizes és a hozzájuk számítható képviselõk
kétharmados többséggel rendelkeznek. A
mi politikánk � mint eddig is � abból in-
dul ki, hogy a város fejlõdése érdekében
együtt kell mûködnünk a jó ötletek meg-
valósításában, a fontos kérdések megol-
dásában. Emellett a szocialista képvise-
lõknek � lévén mind listásak � nagyobb
szabadság adatik ebben a ciklusban, ami
feltétlenül egy karakteresebb politizálás-
ban ölt majd testet. Fõként a kampány-
ígéretekkel való szembesítésre gondolok,
de figyelemmel kísérjük, s ha alapja van
kritizáljuk majd a helyi képviselõk és az
országgyûlési képviselõk munkáját.

� Milyen tanulságokkal szolgál a szo-
cialistáknak a választási eredmény?

� Vannak benyomásaink, de a konk-
rét tanulságok levonásáig még aludnunk
kell párat, természetesen elemezzük
majd a történteket. Elsõre nekem az tû-
nik fel, hogy az MSZP semelyik eddigi vá-
lasztáson nem folytatott ilyen sokrétû
kampányt, mint most, ezzel �hoztuk� a
négy éve is meglévõ bázisunkat. A jobb-
oldal viszont jelentõsebben mozgósította
erõit, s hogy ez a polgármester négy esz-
tendõs kommunikációján, a polgári körök
munkáján, vagy az Orbán Viktort is fel-
vonultató erõteljes kampányhajrán mú-
lott, erre próbálunk majd megfelelõ vá-
laszt találni, segítve az elõttünk álló
négyéves munkát, és a következõ kam-
pányt.                                              T. L.

Földesi Zoltán

 A minisztérium képviselõje
ennek ellenére � az új kormány
eddigi intézkedéseinek ismerteté-
se mellett � az uniós csatlakozás-
sal kapcsolatban felmerülõ kérdé-
seket helyezte felszólalásának kö-
zéppontjába. Mint mondta a tárca
új vezetõjével együtt több mint
200 fórumon vettek részt az or-
szággyûlési választások óta. A
Medgyessy kormány � ahogyan
Szanyi Tibor fogalmazott � �be-
szélgetõs� kormány kíván lenni,
az említett megbeszélések hozzá-
járultak ahhoz, ahogyan a kor-
mány véghezvitte eddigi döntése-
it.  Intézkedéseik közül kiemelte
a gabonaintervenció bevezetését,
melynek nyomán az integrációs
árat 17 ezerrõl 23 ezerre emelték
s ezzel a termelõk nagyobb bevé-
telhez jutottak. Megemlítette az al-
mafelvásárlás támogatását és a ser-
téshús felvásárlást érintõ finom
beavatkozásukat, melynek nyo-
mán most 300 forint körül van a
hús felvásárlási ára. � Ezekhez az
eredményekhez � mondta Szanyi
Tibor mindössze 7,2 milliárd fo-
rintot használtak fel.

Felhívta a jelenlévõk figyelmét

A piac felé halad
Sem az írek döntése a nizzai szerzõdés elfogadásáról, sem a
helyhatósági választások eredménye nem volt még ismert
pénteken, mikor Szanyi Tibor a Földmûvelési és Vidékfejlesz-
tési Minisztérium politikai államtitkárának részvételével
Földesi Zoltán országgyûlési képviselõ meghívására fórumon
találkoztak a térség mezõgazdasági szakemberei.

arra, hogy a világon mindenütt
egyre inkább a piac irányítja az or-
szágok agráriumát, ezért jól meg
kell fontolni, hogy milyen mó-
don célravezetõ a támogatások el-
osztása. Kijelentette, hogy az EU
agrártámogatás elosztási rendsze-
rébõl is csak azokat az elemeket
kívánják átvenni, melyek a fejlõ-
dés irányába mutatnak. Céljuk,
hogy a termelõ a piac által jusson
jövedelemhez, a fogyasztó pedig
méltányos áron kapja meg a ter-
mékeket.

Demagógiának nevezte az unió
25 százalékos agrártámogatási
ajánlatával riogatni az embere-
ket. Számokkal támasztotta alá,
hogy egyrészt ez a 25 százalékos
támogatási összeg sem kevés,
másrészt kifejtette véleményét,
miszerint azokra a tárgyalásokra
kell fordítani a figyelmet, melyek-
nek tétje hozzájutni a fennmara-
dó 75 százalékhoz. Ebben nagy
jelentõsége lesz a vidékfejlesztés-
nek. Szanyi Tibor szerint Magya-
rországon is sokan felhagynának
a mezõgazdasági termeléssel,  ha
lenne más alternatíva.

K.Zs.

A héten is jó hírrel kezdte beszámolóját Babák Mihály pol-
gármester, elmondva, hogy a Megyegyûlés Nemzeti és Etni-
kai Kisebbségi Bizottsága múlt heti ülésén egy szarvasi ki-
tüntetésérõl döntött, de részleteket egyelõre nem közölt,
mert a kitüntetés átadása még késõbb lesz.

Tisztelt választók!
Köszönjük, hogy a helyhatósági választásokon sokan résztvettek, sokan kifejez-

ték szavzatukkal, hgy érzékelik a helyi demokrácia súlyát és felelõsségét. Külön kö-
szönjük, hogy bizalmukkal kitüntették Babák Mihály és csapata, a polgári tizes képvi-
selõjelöltjeit. Mint eddig, ezután is várunk minden tenniakarót a közös munkára, az
újabb eredményes és sikeres négy esztendõ kezdetén.                       Babák Mihály

polgármester és csapata � a polgári tizes

Tisztelt Választóink!
A Magyar Szocialista Párt Városi Elnöksége, polgármesterjelöltünk és képviselõje-

löltjeink nevében tisztelettel köszönjük a bennünket támogató választóink bizalmát.
Az ország nagy részében, a megyék többségében szocialista gyõzelem született. Biz-
tosak vagyunk abban, hogy a Szocialista-Szabaddemokrata kormányzás során az ön-
kormányzatok a korábbinál jobb feltételek mellett szolgálhatják a települések lakos-
ságát. Szarvas város újraválasztott polgármesterének, az új Képviselõ Testületnek kí-
vánunk eredményes munkát, a városért végzendõ erõfeszítéseikhez.

az MSZP Városi Elnöksége
Földesi Zoltán az MSZP országgyûlési képviselõje


